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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszterhez

„Fel vannak készülve az egészségügy szereplői az e-recept bevezetésére? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

Bár az Elektronikus Egészségügyi Szolgáltatási Tér és ezzel együtt az e-recept bevezetésére
2017. november 1-jét tűzték ki, a legtöbb szakmabeli szerint az átállás nem lesz zökkenőmentes ,
az Alapellátó Orvosok Országos Szövetségének elnöke pedig egyenesen úgy nyilatkozott, hogy
nem lát esélyt arra, hogy november 1-jével üzemszerűen és országosan működni kezdjen az
EESZT .

Több orvos is arról panaszkodott, hogy a rendszerhez való csatlakozás igen bonyolult ,
kötelezően ki kell váltani az e-személyit, valamint vizsgázniuk is kell az EESZT rendszerre l
kapcsolatos ismeretekből az igen elfoglalt és túlterhelt orvosoknak . Ezután csatlakozás i
kérelmet kell benyújtani és megvárni az engedélyeztetést, amely el is húzódhat . Emiatt sokan a
csatlakozási határidő kitolását látják szükségesnek . Az érintettek harminc oldalas kezelés i
útmutatót kaptak, de arról panászkodtak, hogy ebbő l rengeteg lényeges elem hiányzik .

Bár elméletileg problémamentesen működik majd a rendszer a régebbi típusú számítógépeken
is, a szélessávú internet esetleges hiánya problémát okozhat majd, f ő leg a kisebb településeken .

Rig Lajos
országgyű lési képvisel ő
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Az orvosok mellett a patikusok is szkeptikusak, szerintük az új rendszerre való átállás nem lesz
könnyű , a gyógyszertári dolgozóknak sincs magabiztos tudása a rendszerről, valamint a legtöbb
beteg sem tudja, mir ő l is van szó .

Megosztanám Önnel pár orvos véleményét :

„ Egy pár percre használatba vettük, mikor összeállt a rendszer a múlt héten, aztá n
pánikszerűen kikapcsoltuk. Kicsit sok hibajel adódott. "

„Nem kérdeztek meg bennünket, hogy kell-e ez nekünk. Mikor orvos hiány van és a háziorvosok
közel fele nyugdíj korhatárú . Én is ide tartozom. Bármennyire is tisztában vagyok vele, hogy
haladni kell a modernizációval, az affinitásom a computer világához a töredéke egy fiataléhoz
képest. ”

„Kizárt, hogy egy 50 körüli betegforgalom mellett a megnövekedett adminisztrációs terhe t
/egyelőre nő a beviteli igény/ a rendelési időmeghosszabbítása nélkül meg lehetne csinálni. ”

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat :

Hányan indították meg a csatlakozási folyamatot és hányan kapták meg az engedélyt ?
Meddig tervezik még a papír alapú receptkiadást megtartani ?
Milyen tapasztalatokat szereztek a tesztidőszakban?
Hogyan kívánják a felmerült problémákat kiküszöbölni ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . október 30 .

Tisztelettel,

r ~ !
'g Yjós
Jobbik
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